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بــه  مانــده  مــاه  یــک  رنجبــر/  مهــری 
انتخابات کمیته ملی المپیک و در آستانه 
آغاز ثبت نام کاندیداها، حاشیه ها تمامی 
نــدارد. در حالــی که دوره ۴ ســاله اعضای 
هیــأت اجرایــی و مســئولان کمیتــه ملــی 
المپیک بهمن ماه سال قبل تمام شد، اما 
با رأی مجمع انتخابات 6 شــهریور امسال 
برگــزار می شــود. طبــق تصمیم پیشــین، 
امروز ثبت نام کاندیداهای ریاســت، نواب 
رئیــس و اعضای هیــأت اجرایی شــروع و 
بعــد از ۱۵ روز یعنــی ۲۰ مــرداد بــه پایان 
انتخابــات  معمــولاً  اینکــه  بــا  می رســد. 
بدون حاشیه نیســت، اما حاشیه های این 
دوره بیشــتر از قبــل خودنمایــی می کنــد. 
حاشیه هایی که از همان سال قبل و مجمع 
فوق العــاده بــرای انتخــاب تاریخ مجمع 
انتخابات شروع شد تا جابه جایی مجمع 
انتخابــات بــا مجمــع عمومــی بــه بهانــه 
تدوین دستورالعمل و آیین نامه برگزاری 
انتخابات توســط اعضای هیــأت اجرایی، 
هرچند بعضی ها معتقد بودند انتخابات 
می توانســت بــا آیین نامــه قبلــی برگــزار 
شــود و هیأت اجرایی وقت کشی کرده اما 

کیــکاووس ســعیدی دبیــرکل کمیته ملی 
المپیک گفته بود: »طبق اساسنامه جدید 
کمیتــه ملــی المپیــک، نیازمنــد تدویــن 
آیین نامه جدید برای برگــزاری انتخابات 
در انطباق با اساسنامه هستیم. اساسنامه 
تغییرات شــکلی و محتوایی داشته لذا در 
این راســتا بایــد آیین نامه جامعــی که در 
برگیرنــده همــه نــکات فراینــد انتخابات 
اســت، باشــد.« به همین ســادگی مجمع 
انتخاباتــی جایــش را به مجمــع عمومی 
داد، جلســه ای که بیشــتر به میدان تاخت 
و تاز علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی 
با اعضــای هیأت اجرایــی و رئیس کمیته 
ملی المپیک تبدیل شــد و نتیجه اش هم 
موکول شــدن زمان برگــزاری انتخابات به 
بعد از بازی های آســیایی )مهرمــاه( بود، 
امــا تعویــق بــازی هــای آســیایی هانگژو، 
جلســه  در  را  مجمــع  اعضــای  دوبــاره 
فوق العــاده دورهــم جمــع کــرد و این بار 
آنهــا 6 شــهریور و بعد از اتمــام بازی های 
انتخابــات  بــرای  را  اســامی  کشــورهای 
برگزیدنــد، البتــه حــدود یــک مــاه پیــش 
بازهــم زمزمه تعویــق مجمــع انتخابات 

کمیتــه ملــی المپیــک بــه دلیــل غالــب 
المپیکــی  فدراســیون های  آرای  نبــودن 
شنیده شد. در واقع طبق اساسنامه کمیته 
ملــی المپیــک ترکیــب ۶۴ نفــره مجمــع 
در انتخابــات حــق رأی دارنــد کــه از ایــن 
تعــداد ۳۵ عضــو رؤســای ۲۹ فدراســیون 
المپیکی و ۶ نماینده ورزشــکاران اعضای 
عضــو   ۲۹ و  هســتند  مجمــع  المپیکــی 
دیگــر غیرالمپیکی. حالا ترکیــب ۲۹ نفره 
اعضــای المپیکی مجمع بــه خاطر پایان 
المپیکــی  فدراســیون های  ریاســت  دوره 
فوتبــال، ژیمناســتیک، دوچرخه ســواری 
فدراســیون های  از  کمتــر  شمشــیربازی  و 
بــه همیــن دلیــل  و  غیرالمپیکــی اســت 
را  مجمــع  لغــو  احتمــال  بعضی هــا 
می دادند،گرچه کیکاووس سعیدی همان 
موقــع به »ایــران« گفت: »هیــأت اجرایی 
روی برگــزاری بموقــع انتخابــات در زمان 
تعیین شــده تأکید دارد و قطعاً انتخابات 
در زمــان تعییــن شــده، برگــزار می شــود. 
درباره به حد نصاب رســیدن یا نرســیدن 
اعضای المپیکی مجمع انتخاباتی هم روز 
مجمع تصمیم گیری می کنیم.« از ســوی 

دیگر، هیــأت اجرایی کمیته ملی المپیک 
بــا انتخــاب آرارات و نســاجی بــه عنــوان 
صــدای  مجمــع،  در  باشــگاه ها  نماینــده 
باشــگاه های دیگــر را درآورد، تــا جایی که 
منصور قنبرزاده مدیرکل سامت و تربیت 
بدنــی وزارت نفــت و فــرزاد جهــان بیــن 
معاون فرهنگی و دانشجوی دانشگاه آزاد 
در نامه هایــی جداگانه بــه صالحی امیری 
بــرای این انتخــاب اعتراض کردنــد، البته 
رئیس کمیته ملی المپیــک هم اعتراض 
آنهــا را وارد ندانســت و آب پاکــی را روی 
دســت معترضــان ریخــت: »ایــن که چه 
نفراتی انتخاب می شــوند با آنها نیست و 
پیشنهاد هم با کمیته است.« اما حاشیه ها 

به اینجا ختم نشــد و هیــأت اجرایی برای 
انتخاب 5 خبره ورزشــی، مجید کیهانی و 
مجید شایســته دو عضو بدون فدراسیون 
را انتخاب کرد تا همراه فرهادی زاد، فریبا 
محمدیــان و نصرالله ســجادی در مجمع 
حاضر شوند، انتخابی که انتقادات زیادی 

به همراه داشت.
با اینکه کمیســیون ورزشــکاران آذرماه 
ســال قبل، بهداد ســلیمی، زهرا نعمتی، 
حمیــده عباســعلی، مجتبــی عابدینــی، 
محمد باقری معتمد و ســجاد گنج زاده را 
به عنــوان نماینده ورزشــکاران برای همه 
مجامع کمیته ملــی المپیک معرفی کرد 
و حتــی دعوتنامه بــرای مجمع انتخاباتی 

هــم برایشــان فرســتاده شــده، امــا ظاهراً 
بــرای حضــور آنهــا در مجمــع 6 شــهریور 
هنوز اختاف وجود دارد و بعضی از اعضا 
در نامــه ای بــه صالحــی امیــری حــرف از 
بازنگری برای انتخاب نماینده ورزشکاران 
زده اند. در حالــی که صبح امروز ثبت نام 
کاندیداها شروع می شود اما هادی ساعی 
رئیس فدراســیون تکوانــدو زودتر از موعد 
و بــه عنــوان اولیــن کاندیــدا بــرای یکی از 
پســت های رئیس یا نایب رئیســی کمیته 
ملی المپیک ثبت نام کرد. با این شــرایط 
اغراق نیســت اگــر این مجمــع انتخاباتی 
را پرحاشــیه ترین انتخابــات کمیتــه ملــی 

المپیک بدانیم.

ثبت نام کاندیداهای انتخابات کمیته ملی المپیک از امروز آغاز می شود

سبقت حاشیه ها از کاندیداها!

پریسا غفاری/ مسابقات بسکتبال کاپ آسیا در جاکارتا اندونزی با رقابت 
میان ۱۲ تیم با قهرمانی استرالیا و نایب قهرمانی لبنان به پایان رسید. 
تیــم ملی بســکتبال ایران که عنــوان نایب قهرمانــی دوره قبل را یدک 
می کشید، متحمل شکستی تلخ برابر اردن شد و از رسیدن به جمع 4 
تیم برتر تورنمنت محروم ماند. همین موضوع باعث شد انتقادات از 
کادرفنی که در رأس آن سعید ارمغانی قرار دارد و عملکرد ملی پوشان 
به اوج برسد. بخصوص که تیم ملی پیش تر در ۳ پنجره انتخابی جام 
جهانی هم عملکرد قابل قبولی نداشته و احتمال نرسیدن تیم به جام 
جهانی ۲۰۲۳ وجود دارد. حال ناکامی در کاپ آســیا مؤید آن اســت که 
بســکتبال اوضاع خوبی ندارد و با ادامه ایــن روند دورنمای آن چندان 
روشن نیست. تیم ملی بسکتبال در شرایطی از صعود به نیمه نهایی 
کاپ آســیا بازماند که تیم هایی مانند اردن و لبنان در جمع 4 تیم برتر 
قرار گرفتند و این یعنی درجا زدن و شاید هم عقبگرد بسکتبال ایران. 
در این شرایط قاسم کیانی، کارشناس بسکتبال درباره عملکرد سعید 
ارمغانــی و شــاگردانش در کاپ آســیا گفت:»بــه نظرم ما بــه خودمان 
باختیــم و این طور نبود که اردنی ها برنده شــوند. تیمــی که دوره پیش 
نایب قهرمان کاپ آســیا شــده بود در ایــن دوره در مرحله یک چهارم 
نهایــی حذف شــد و ایــن یعنی پســرفت. در شــرایطی کــه دو نماینده 
دیگر غرب آسیا به نیمه نهایی رسیدند به نظر می رسد تبعات برخی 
تصمیم های نادرست، از جمله انتخاب اعضای کادرفنی و چند بازیکن 
که در سطح ملی نیستند، تأثیر منفی خود را نشان داد.« این کارشناس 
بســکتبال افزود: »از تیم ملــی ایران با نفرات آمــاده و توانمندی که در 

اختیــار دارد انتظــارات بالایــی وجــود دارد. از ســویی تغییراتــی کــه در 
کادرفنی ایجاد شــد قطعاً در راســتای کســب نتایج بهتر بود. بسکتبال 
ایران پیش از این در المپیک و جام جهانی حضور داشته و در بازی های 
آسیایی دوم شده است. حال انتظار می رود که در المپیک و جام جهانی 
نتایج بهتری کسب شود و در بازی های آسیایی قهرمان شویم نه اینکه 
مسیر قبل را دنبال کنیم.« او با اشاره به دیدار برابر اردن و اینکه شکست 
مقابل آن شوکه کننده بود، تأکید کرد:»تارکر ستاره اردنی ها برابر ایران 
۳۹ امتیــاز گرفــت و این حکایت از عملکرد بد ملی پوشــان ما در دفاع 
دارد. قطعــاً ایــن ملی پــوش اردن قابلیت های خوبــی دارد اما نفراتی 
مانند کاظمی، یخچالی، جمشیدی و بخصوص حامد حدادی در تیم 
ملی حرف ندارند. آنها توانمندی بالایی دارند اما مشکل اینجا بود که 

برای مهار این ستاره اردن هیچ برنامه مشخص و مؤثری نداشتیم.«

انتخاب های نادرست دلیل ناکامی تیم ملی بسکتبال
کیانی: برای مهار ستاره اردن برنامه مؤثری نداشتیم

کاتــای مســابقات جهانــی  نایب قهرمــان  فائــزه زمانــی/ 
ســاحلی۲۰۱۹ بعد از جا ماندن از المپیــک توکیو، درصدد 
شروع مجدد قهرمانی هایش از تاتامی بازی های کشورهای 
اســامی اســت. فاطمه صادقــی کاتــارو تیم ملــی امیدوار 
اســت کاتای ایــران جایگاه اصلی خــود را در دنیا پیدا کرده 
و روزی شــانس صددرصــد مدال هــای جهانــی شــود. او 
صحبت هایش بــا خبرنگار»ایــران« را با اشــاره به انتخاب 

بغانی پور به عنوان ســرمربی تیم ملی آغــاز کرد: »تنها 
مربــی کاراتــه مــن خانــم فاطمــه بغانی پــور بــوده 
و تمریناتــم را از قبــل بــا ایشــان پیگیــری می کــردم. 
مــن و اعضــای کاتــای تیمــی اعزامــی بــه بازی های 

کشورهای اســامی همگی از پایه، شاگرد 
بغانی پــور بوده ایــم و همیــن  کار مــا 
راحت تــر  پیــش رو  مســابقات  در  را 

می کند. حضــور بغانی پور در تیم ملی 
به عنــوان ســرمربی بــرای مــا قوت قلــب 

اســت و انگیــزه مــا را مضاعــف می کند. 
هــم  ســاحلی  جهانــی  مســابقات  در 
بغانی پــور به عنــوان ســرمربی در کنار 
من حضور داشت و واقعاً ارنج کاتاهایم 

در آن مســابقات خیلــی خــوب بــود. 
در حــال حاضــر هــم تمرینــات 

منظمــی را پشت ســرمی گذاریم و بــرای بهتریــن نتیجــه 
بــه قونیــه می رویــم.« این ملی پــوش کاراته امیدوار اســت 
کاتــای ایــران در دنیــا صاحب جایگاه شــود: »بــه نظر من 
کاتا پتانســیل زیادی برای توجه بیشتر از جانب فدراسیون 
و اسپانســرها دارد. خــدا را شــکر در ایــن ســال ها رونــد کاتا 
رو بــه رشــد بــوده و کاتاروها با وجــود کم وکاســتی ها و نبود 
مســابقات تدارکاتی نتایج درخشــانی گرفته انــد. امیدوارم 
کاتــا به جایگاه اصلــی خود برســد و روزی کاتای 
ایران از شانس های اصلی مدال در دنیا باشد. 
خوشبین هستم و امیدوارم شروع این اتفاق، 
از بازی های کشــورهای اســامی رقم بخورد.« 
او هنوز حســرت ناکامی در کسب سهمیه 
المپیــک توکیــو را می خــورد: »المپیک 
زندگــی  بــزرگ  حســرت های  از  توکیــو 
ورزشــی ام اســت امــا حتماً جــا ماندنم 
از المپیــک حکمتی داشــته و امیدوارم 
در ادامه مســیر روشــنی داشــته باشم.« 
ایــران  کاتــای  دغدغه هــای  از  صادقــی 
می گوید: »همیشه دغدغه مالی و اعزام 
به مسابقات تدارکاتی وجود داشته، ما 
نیازمند حضور در مسابقات کاراته وان 

هستیم تا بیش از این دیده شویم.«

المپیک توکیو بزرگترین حسرت زندگی ورزشی ام است

صادقی: امیدوارم کاتا به جایگاه اصلی خود در دنیا برسد

بازگشت پروژه جنجالی فوتبال
لاپورتا: سوپرلیگ اروپا جذاب ترین رقابت ورزشی جهان می شود

گروه ورزشی/ ظاهراً پروژه پرسروصدای 
فوتبــال اروپا و جهان بــار دیگر در حال 
شــکل گیری اســت چرا کــه مدیــران ۳ 
باشــگاه بــزرگ اروپایــی بــر انجــام آن 
اصــرار زیــادی دارنــد. رئیــس باشــگاه 
طــرح  مــورد  در  دیگــر  بــار  بارســلونا 
جنجالــی »ســوپرلیگ« اروپــا صحبت 
کــرده و معتقــد اســت کــه ســوپرلیگ 
جهــان  ورزشــی  رقابــت  جذاب تریــن 
خواهــد بــود. فلورنتینــو پــرس رئیــس 
رئیــس  لاپورتــا  خــوان  مادریــد،  رئــال 
بارســلونا و آندره آ آنیلی رئیس باشگاه 
یوونتــوس شــنبه شــب در لاس وگاس 
مــورد مراحــل  تــا در  ماقــات کردنــد 

بعدی سوپر لیگ اروپا گفت و گو کنند.
روزنامه ایتالیایی گاتزتا دلو اسپورت 
در گزارشی نوشته، رؤسای باشگاه های 
یوونتــوس  و  بارســلونا  مادریــد،  رئــال 
در سین ســیتی بــا هم جلســه داشــتند. 
مدیران باشــگاه هایی که هنــوز از طرح 
سوپرلیگ خارج نشده اند و به برگزاری 

آن اصــرار دارنــد. این ســه مدیر به این 
دلیل در امریکا بودند که مادرید، بارسا 
و یوونتــوس بــرای تورهــای تابســتانی 
خــود بــه ایــالات متحــده ســفر کردند. 
پــرس، لاپورتــا و آنیلــی از ایــن فرصت 
اســتفاده کردنــد و دربــاره تجــارت در 
لاس وگاس صحبــت کردنــد و گاتزتــا 
معتقــد اســت کــه ســوپرلیگ ممکــن 
اســت یکــی از زمینه های کلیــدی برای 
باشــگاه  رئیــس  باشــد.  بــوده  بحــث 
بارســلونا امیــدوار اســت تــا بــا برپایــی 
سوپرلیگ اروپا، بتواند حق پخش های 
مربوط به باشــگاهش را بازپس بگیرد، 
لیگــی جنجالــی کــه هنــوز برپــا نشــده 
اســت. لاپورتا در این بــاره گفت: »قصد 
داریم سوپرلیگ اروپا را به جذاب ترین 
کنیــم؛  تبدیــل  ورزش  دنیــای  رقابــت 
رقابتی که اگر آن را به درستی اجرا کنیم 
قطعاً به  هدف می رسد. معتقد هستم 
کــه در حال انجام کار درســت هســتیم 
چــون قانــون از مــا حمایــت می کند.« 

ایــن مقــام ارشــد باشــگاه بارســلونا در 
ادامــه گفت: »قصــد نداریم بــا برپایی 
ایــن تورنمنــت موجب ناراحتی کســی 
شــویم. اکنــون عجلــه ای درخصــوص 
آن نداریــم. برنامــه ما این اســت که با 
ارگان های اساسی اروپا گفت و گو کنیم، 
چه ورزشی ها و چه سیاسی ها.« در بهار 
ســال ۲۰۲۱، دوازده باشگاه بزرگ اروپا 
بیانیه ای منتشر کردند که نشان می داد 
در حــال تشــکیل لیگــی مجزا هســتند، 
اگرچه در عرض 7۲ ساعت این برنامه 
از بین رفت. آرسنال، چلسی، لیورپول، 
و  منچســتریونایتد  منچسترســیتی، 
تاتنهــام همگی اعضــای بنیانگذار این 
طــرح از لیگ برتر انگلیس بودند که به 
سرعت کنار رفتند، در حالی که میان، 
اینتــر و اتلتیکــو مادریــد نیــز بــه طــور 
مشــابه انصــراف خود را اعــام کردند. 
یوونتــوس  و  مادریــد  رئــال  بارســلونا، 
- ســه باشــگاهی کــه درگیــر اختافات 
مالــی هســتند - از آن زمــان حاضــر به 

بــه  همچنــان  و  نشــده اند  کناره گیــری 
رقابت هــا  ایــن  شــکل گیری  احتمــال 
پایبنــد هســتند. همین موضــوع باعث 

شــد تا یوفــا این ســه تیم را بــه برخورد 
قانونــی و احتمــال محرومیــت از لیگ 
قهرمانان تهدید کند. در ســپتامبر سال 

گذشــته، نهاد اســتیناف یوفا اعام کرد 
کــه دیگــر از یوونتوس، بارســا و مادرید 

شکایت نمی کند.

ژاوی: بازگشت مسی غیرممکن است!
این روزها شــایعه ای نقل محافل خبری شــده که گوش هواداران بارســلونا را 

نوازش داده اســت؛ اینکه شــاید لیونل مسی به نوکمپ بازگردد. این خبر 
نه تنها هواداران بلکه اعضای کادر فنی بارسلونا را هم به وجد می آورد 

هرچنــد که ژاوی هرناندس تاش کرد خیلــی از این بابت ذوق زده به 
نظر نرســد و به همین دلیل هم وقتی که از او خواســته شــد نظرش را 

دربــاره بازگشــت همتیمی ســابقش بــه بارســلونا بگویــد، صرفاً 
بــه غیرممکــن توصیــف کردن این اتفــاق تا زمانی که مســی 

بــا PSG قــرارداد دارد، بســنده کــرد و ایــن یعنی که مســی 
حداقل تا یک ســال دیگــر در پارک دو پرنس خواهد ماند. 
با ایــن حال ژاوی اینکه ممکن اســت همتیمی ســابقش 
فصــل آینده بــه نوکمپ برگــردد را رد نکرد. مســی یک 

فصــل دیگر با PSG قــرارداد دارد و اگــر در پایان فصل 
آینــده اتفاقــی رخ دهــد می توانــد به عنــوان بازیکن به 

بارســلونا برگــردد. ژاوی دربــاره مســی که خــوان لاپورتا 
رئیس باشگاه هم اخیراً گفته قصه اش در بارسلونا هنوز به 

آخر نرســیده، گفت: » در حال حاضر عقد قرارداد با لئو مســی 
غیرممکن اســت. او با پاریس قرارداد دارد. آینده؟ ببینیم چه 

می شود. الان اما وقت صحبت درباره مسی نیست.«

مانه: جدایی از لیورپول بهترین تصمیم زندگی ام بود
ســادیو مانه ســتاره ســنگالی بایرن مونیخ می گویــد که خروج از 
لیورپــول بهترین تصمیمی بود که در دوران فوتبالی اش گرفته 
اســت. مانه تابســتان امســال با رقم ۳۲ میلیون پوند به عاوه 
۹ میلیــون پوند پاداش به بایرن مونیخ پیوســت تا ماجراجویی 
جدیدی را در حرفه خود آغاز کند. از قرارداد این مهاجم ۳۰ 
ساله با لیورپول فقط دوازده ماه باقی مانده بود که بایرن 
مونیخ از این فرصت اســتفاده کــرد تا او را به آلیانتس 
تازه تریــن  در  باواریایی هــا  جدیــد  ســتاره  ببــرد.  آرنــا 
مصاحبــه اش درباره خــروج از لیورپول و پیوســتن به 
بایرن مونیخ گفت: »من در سال گذشته، تصمیم به 
تــرک لیورپــول گرفتم، زیرا به یــک چالش جدید در 
زندگی ام احتیاج داشــتم. تصمیم آسانی نبود، اما 
بعضی اوقات شما باید چنین تصمیماتی بگیرید 
و تاکنــون حس می کنم که بهترین تصمیم دوران 
بازیگــری ام بــوده اســت.« مانــه در ادامــه گفــت: 
»بایــرن مونیخ تاریخ بــزرگ و بازیکنان باکیفیت 
زیادی دارد و ده ســال اســت که به طور متوالی و با 

اقتدار قهرمان بوندس لیگا شده اند.«

6 میلیون دلار برای کمربند قهرمانی محمدعلی
کمربند قهرمانی ســنگین وزن محمد علی ســتاره ســابق بوکس جهان 
بــا عنــوان »Rumble in the Jungle« که در ســال ۱۹7۴ کســب کرد، در 
حراجــی بــه قیمــت ۶.۱۸ میلیــون دلار فروختــه شــد. به گفته مســئول 
حراجی هریتیج در دالاس، برنده رقابت داغ برای کمربند محمد علی 
کلی شــخصی به نام جیم ایرســای مالک ایندیاناپولیس بود. ایرســای 

توئیتــی  یکشــنبه در 
تأییــد کــرد کــه ایــن 
بــرای  را  کمربنــد 
کلکسیون  مجموعه 
موســیقی و تاریخــی 
مربــوط به امریکا که 
در  حاضــر  حــال  در 

حال گســترش اســت به دســت آورده اســت. این کمربند در ۲ آگوست 
در اســکله نیروی دریایی شــیکاگو و در ۹ ســپتامبر در ایندیاناپولیس به 
نمایــش گذاشــته خواهد شــد. مبــارزه ۱۹7۴ یکــی از خاطره انگیزترین 
لحظات بوکس بود. محمدعلی توانست جورج فورمن را شکست دهد 
تا عنوان ســنگین وزن بوکس جهان را در کشــور آفریقایی زئیر به دست 
آورد. علی در راند هشــتم در مبارزه با ناک اوت پیروز شد. کلی در سال 
۱۹۸۴ مبتا به بیماری پارکینســون شد. بیماری او به دلیل ضرباتی بود 
کــه در بوکس به ســر او وارد شــده بود. کلی در روز ســوم ژوئــن ۲۰۱۶ به 

دلیل مشکل تنفسی در 7۴ سالگی درگذشت.

رونالدو برای تعیین تکلیف به منچستر رفت
کریستیانو رونالدو رسماً به انگلیس بازگشت تا تکلیف آینده خود را در 
منچستریونایتد روشن کند. اسطوره پرتغالی صبح دیروز به کارینگتون، 
محل تمرین منچســتریونایتد رفت تا با ســرمربی جدید اریک تن هاخ 
ماقات کند. رونالدو با جت شــخصی از مادرید به منچســتر رفت. این 
فوق ستاره ۳7 ساله برای مذاکره با شیاطین سرخ آماده است تا به آنها 
بگوید که پیشنهاد قرارداد جدید آنها را قبول نخواهد کرد. او می خواهد 
انتقال دائمی داشــته باشــد تــا بتواند به بازی در لیــگ قهرمانان ادامه 
دهــد. او هرگــز در دوران حرفــه ای درخشــان خــود در لیگ اروپــا بازی 
نکــرده و الان هــم قصــد نــدارد چنیــن کاری را شــروع کنــد. یونایتد در 
هفته های اخیر مصرانه اعام کرده که او برای فروش نیســت و تن هاخ 
نیــز تأکیــد کرده که ایــن مهاجم بخش مهمــی از برنامه های او اســت. 
اکنون این دو قرار است رودررو گفت و گو کنند. یونایتد در تاش است تا 
رونالدو را متقاعد کند که در جایگاه فعلی اش باقی بماند. آنها مایلند 

بــرای فصــل آینــده 
انتقــال قرضــی او را 
بتوانــد  تــا  بپذیرنــد 
لیگ  رقابت های  در 
قهرمانان اروپا بازی 
کند و اتلتیکو مادرید 
باشــگاهی  آخریــن 

اســت که با او مرتبط شــده اســت. اما این تنها به شــرطی است که او به 
بازگشــت به یونایتد در فصل بعد متعهد شــود به این معنی که در ۳۹ 
ســالگی همچنــان بازیکــن این باشــگاه خواهد بــود! رونالــدو و تن هاخ 
در پایــان فصل گذشــته با هم صحبــت کردند اما از زمانــی که برنده 5 
تــوپ طــا تمایل خــود را برای تــرک اعام کــرد، هنوز با هــم ارتباطی 
نداشــته اند. تمــاس بیــن او و تیم توســط ریچارد آرنولــد، مدیر اجرایی 
یونایتــد و ژرژ مندس، حفظ شــده اســت و حالا رونالدو رفته تا شــخصاً 

مسأله را بررسی کند.

آخرین تمرین تیم ملی والیبال زنان در تهران برگزار شد

کمپدلی: بازیکنانم آماده هستند
تیــم ملــی والیبــال زنان، آخریــن جلســه تمرینــی در تهــران را پیش از 
حضور در بازی های کشورهای اسامی، در حضور خبرنگاران انجام داد. 
مائده برهانی، مهســا صابــری، نگار کیانی، پــوران زارع، الهه پورصالح، 
شــبنم علیخانی، محدثه مشــتاقی، تهمینه درگزنی، هانیه محتشــمی، 
زهــرا مغانــی، فاطمــه امینــی، ریحانه کریمی، آیتک ســامت و مهســا 
کدخدا ۱4 ملی پوشی هستند که سرمربی ایتالیایی ایران برای بازی های 
همبســتگی کشــورهای اســامی انتخاب کرده است. مســابقات والیبال 
زنــان این بازی ها با حضور ۸ تیم در دو گروه مقدماتی شــروع می شــود 
و شــاگردان الســاندرا کمپدلی در گروه A با تیم های ازبکستان، اندونزی 
و ترکیــه همگروه هســتند. در گروه B هم تیم های افغانســتان، ســنگال، 
کامــرون و جمهــوری آذربایجــان به مصــاف هم می  روند. تیــم ملی که 
در  خــود  تمرینــات 
پشــت  را  تهــران 
ســر گذاشــت، قبــل 
بازی هــا  شــروع  از 
در  مــرداد   ۱۰ از 
استانبول ترکیه اردو 
بــازی  دو  و  می  زنــد 
تدارکاتی هم انجام 
از  بعــد  و  می  دهــد 
قونیــه  راهــی  آن 
محل برگزاری بازی های کشــورهای اسامی می  شود. الساندرا کمپدلی، 
ســرمربی تیــم ملی دربــاره ارزیابــی اش از نتایج تیم گفت: »چند ســال 
اســت تیم های حریــف را ندیده ایم و بــا روش بازی  آنها آشــنایی کامل 
نداریــم اما بازیکنان ایران آماده هســتند. در صورت نیاز به تغییر روش 
بــازی، این تیــم آمادگی کامل دارد. از طرفی بازیکنــان جوان تیم اولین 
بــازی  بین المللی را تجربــه می کنند و مطمئنم می تواننــد آینده خوبی 
برای والیبال ایران باشــند. ایران پتانســیل  زیادی در والیبال دارد و همه 

باید صبور باشیم.«

6 مدال بوکسورها در تورنمنت کویت
ملی پوشــان بوکــس بــا ۲ مدال نقــره و 4 برنز بــه کار خــود در تورنمنت 
بین المللی کویت پایان دادند. بوکســورهای کشــورمان در این رقابت ها 
از لحــاظ مدالــی رده چهــارم و از حیث امتیازات رده ســوم را از آن خود 
کردنــد. تیم ملی بوکس ایران که با 6 بوکســور راهی این رقابت ها شــده 
بــود توســط مصطفــی ریگــی و باقــر فرجی صاحــب ۲ مدال نقره شــد. 
سجاد محمدپور، شاهین موسوی، حسین میراحمدی و طوفان شریفی 
هم 4 برنزی کشــورمان بودند. گفتنی اســت علیرضا اســتکی سرمربی و 

غامرضا کریمی هدایت تیم ملی را برعهده داشتند.

شروع اردوی تیم ملی تنیس روی میز بانوان
ملی پوشــان تنیس روی میز بانوان برای حضور در بازی های کشــورهای 
اسامی اردو زدند. ندا شهسواری، مهشید اشتری، شیما صفایی و پریناز 
حاجیلــو نفرات حاضر در اردو هســتند که زیر نظر حمیده ایرانمنش به 
تمریــن می پردازند.پنجمیــن دوره بازی های کشــورهای اســامی ۱۸ تا 
۲7 مرداد در قونیه برگزار می شــود کــه رقابت های تنیس روی میز از ۱6 

مرداد )قبل از افتتاحیه رسمی مسابقات( آغاز خواهد شد.

مدافع آسیایی جانشین کولیبالی در ناپولی
کیــم مین جائــه، مدافع کــره ای جایگزین کالیــدو کولیبالی در 
تیم ناپولی خواهد شــد، بازیکنی که راهی چلســی شده است. 
جائه  در تیم ملی فوتبال کره جنوبی عملکرد خوبی داشــته و 
توانســته در لیگ ترکیه نیز درخشش چشمگیری داشته باشد. 
بیــش از یک هفتــه از انتقال رســمی کالیدو کولیبالــی، مدافع 
ســنگالی بــه چلســی می گــذرد و ناپولی بــه دنبــال جایگزینی 
برای او اســت. آئورلیو دی لورنتیس، رئیس باشــگاه ناپولی 

ورود ایــن مدافع کــره ای را برای تکمیل تیــم تأیید کرد و 
گفت: »مــن دوســت دارم بازیکنــی از کره جنوبی را به 

خدمــت بگیرم. کیم میــن جائه، مدافــع میانی ۲۵ 
ســاله کره جنوبــی کــه در فنرباغچه بــازی می کند، 

مــورد توجــه ما قــرار گرفته اســت و خوشــبختانه با 
این بازیکن به توافق رســیدیم و او نیز پیشــنهاد ما را 

قبــول کــرده اســت.« دی لورنتیس در مــورد جذب این 
مدافــع آســیایی به قــدری صریح بود که حتی با باشــگاه 
ترکیــه ای نیــز مذاکــره نکــرده زیرا آنهــا بند فســخ ۲۰ میلیون 
یورویی را پرداخت خواهند کرد و به راحتی کیم مین جائه را 

به خدمت خواهند گرفت.


